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Rapport från styrelsen, kvartal 4, 2016 

 

VP har dragit tillbaka sin klandertalan angående gruppavtalet för bredband. Ärendet är 

därmed avskrivet. 

 

Garageadministration och felanmälan: På Elfast hemsida finns information om lediga grarage 

och "lediga garage-lappar" har satts upp vid varje soprum. 

Även felanmälan rullar på och fungerar.  

På hemsidan finns för närvarande fel telefonnummer till styrelsen - mobilnumret är inte i 

bruk. Vi saknar redaktör för hemsidan och när det är löst uppdateras alla uppgifter. 

 

Nya bänkar och papperskorgar är inköpta och utplacerade i området. 

 

Oro i området/nattvandring/grannsamverkan: I augusti var det stökigt och oroligt i området. 

En nattvandringsgrupp startades av boende och finns på Facebook för kontakt. Styrelsen 

beslutade att nattvandrare kan få rekvisition till fika de kvällar nattvandring sker.  

 

Parkeringssituationen – boende upplever att situationen har blivit mer kaosartad framför allt 

vid Granitgången, Kvartsgången och Glimmergången och man önskar utökning av 

parkeringsplatser. Styrelsen är medvetna om detta och lägger in det i underhållsplanen och 

tanken är att åtgärda en eller flera gårdar i taget, i samband med andra arbeten. Det är dock en 

kostnadsfråga och ekonomin tillåter inte detta i dagsläget. 

Vi har i dagsläget ett 0-avtal med Q-park som stämman röstat fram, vilket innebär att de 

enbart kommer vid påringning. Styrelsen har varit i kontakt med dem då boende upplevt att 

detta inte fungerat. Utvärdering vid årsskiftet. 

 

I oktober genomfördes ett möte med samtliga gårdsråd och många bra diskussioner kom till 

stånd. 

 

Det sedvanlig julbrevet delades ut och grovsoprummen höll extraöppet som vanligt efter ju.  
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